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论文简介

标题： Protective role of metalloproteinase inhibitor (AE-941) on ulcerative colitis in rats
日期：2012年12月21日
单位与作者：大连医科大学附属第一医院 Jing-Wei Mao、Ying-De Wang(通讯作者 音译 王英德)
期刊：World Journal of Gastroenterology
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图像重复问题

#1 粉色方框：在第 56 天的面板中，MMP-2 和 b-actins 看起来是相同的
黄色方框：这两张照片中的标记道似乎也是相同的，只是相对于感兴趣的条带有所偏移。
蓝色方框：在第 7 天的面板中，MMP-2 和 b-肌动蛋白凝胶的标记通道看起来也完全相同，但却是镜像。这可能不是问题。
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#2 相同颜色的方框展示了一些图片克隆。
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Figure 1 The colonic mucosal mRNA expression of matrix metalloproteinase-2 and matrix metalloproteinase-9 in control, AE-941 and ulcerative colitis
model groups at different timepoints. Expression of matrix metalloproteinases (MMP)-2 and MMP-9 in the colonic mucosa was significantly higher in the ulcerative

colitis model group compared to the control group (P < 0.05). On days 21 and 56, the two index values in the AE-941 treatment group were significantly less than that
of the model group (P < 0.05). M: Marker; C: Control group; AE: AE-941 group; UC: UC model group.
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Figure 2 Colonc mucosal malrx metallopotenase-2 and - proten expression in conrol, AE:941, and ulcerative clis mode! groups at diferent tme-
points. Thoexpression o matix melaloprisinases (MIP)- () and P9 (B) prolen ntho coloic mucosa of the uoraivcos model groupwas signfcaty
igher than i he conol group (P-< 0.05). By days 21 and 56 expression of MP-2 and MUP-9 inthe AE:341 treament group was sigifcany less than i e
model grop (P<0.05).





